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O B E C   B O R O V N I Č K A 
Obecní úřad, Borovnička 93, 544 75 Mostek 

zastupitelstvo obce 
___________________________________________________________________________ 

Z Á P I S 
o průběhu veřejného zasedání zastupitelstva 

obce (dále také „ZO“) konaného dne 23.2.2024 od 18:00 hod. v Krakonošově hospůdce, 
KD, čp 29 

 
Úvod 
     Starostka zahájila první veřejné zasedání zastupitelstva obce v roce 2024 a přivítala přítomné zastupitelky, 
zastupitele a přítomné spoluobčany. Konstatovala, že zastupitelstvo obce je v  počtu sedmi (7) členů.   
Svolání zasedání bylo zveřejněno na úřední desce včetně elektronické (www.borovnicka.eu)  od 14.2.2024. 
 
   Přítomni      Krátká Kateřina,  

Ing. Macáková Petra,  
Kadečka Jan,  
Mgr. Vynikal Lukáš,  
MUDr. Danielová Jana 
Ing. Radomír Hendrych 
Písek Pavel 

                                                     
                                                          zastupitelstvo obce v počtu 7 členů                                                         
                                                           
     - občané a hosté : dle listiny přítomných ( 18 ) 
 
Ověřovateli zápisu byli určeni paní Danielová a pan Kadečka. Zapisovatelkou paní Krátká.  
 

HHllaavvnníí  bbooddyy  ppoořřaadduu  jjeeddnnáánníí  ::  

 
1. Finance obce 
2. Výmalba sálu v KD 
3. Omítky v kostele hrazené z veřejné sbírky 
4. Možnosti hybridní prodejny pro obec 

5. Informace, diskuze 

 
 
Mezi body jednání ještě navrhuji přidat bod o zalesnění vykácených ploch. 
 
Přítomní zastupitelé souhlasí s navrhovanými body 
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1. Finance obce 
 
stav hotovosti v pokladně obce ke dni  56.180,- Kč 
stav prostředků na běžném účtu ČS a.s.  ke dni 291.507,83 Kč 
stav prostředků na vkladovém účtu ČS  6.184.881,06 Kč 
 ČNB ke dni      585.949,99Kč 
Fio Veřejná sbírka     237.149,60Kč 
souhrn všech finančních prostředků                     7.355.668,48 Kč 
 
 
Tyto prostředky jsou již po zaplacení veřejného osvětlení. 
Starostka předložila zastupitelstvu rozpočtové opatření 8/2023.  V příjmové i nákladové části  byly učiněny 
změny pouze přesuny v jednotlivých položkách. Změny v příjmech a ve výdajích proběhly v souladu se 
schváleným rozpočtem na rok 2023. Toto rozpočtové opatření je dáno pouze na vědomí. 
 
Hospodaření obce v minulém roce úspěšně prošlo auditem, nebyly shledány nedostatky, takže můžeme připravit 
závěrečný účet, zveřejnit ho a na příštím zasedání schválit. 
 
 
Jelikož na účtu ČNB leží peníze jen tak ladem, rozhodli se zastupitelé  přesunout zase část prostředků na spořící 
účet, jelikož vysoké úroky asi brzy spadnou a na běžném účtu je dostatek prostředků na běžný provoz. 
Zastupitelstvu navrhuji převod  500.000 z účtu v ČNB  na spořící účet a proto rovnou navrhuji usnesení: 
 
1/1/2024 
Zastupitelstvo obce schvaluje převod 500.000 Kč z běžného účtu u ČNB na vkladový spořící účet u ČS.  
 
PRO   7 
PROTI   0 
ZDRŽEL SE    0 
 
 
 
2. Výmalba sálu v KD 
 
Nechali jsme zpracovat cenové nabídky od 4 firem na vymalování sálu, nejvýhodnější nabídka a zároveň i nejlepší 
reference měla firma pana Koukola ze Dvora Králové, se kterým jsme se domluvili na spolupráci. Výmalba začne 
začátkem dubna. Bude vymalován velký i malý sál, chodbička a schodiště dolů k wc.  
Usnesení: 
 
2/1/2024 
Zastupitelstvo obce schvaluje výmalbu sálů v kulturním domě dle cenové nabídky od pana Koukola ve výši 78 922 
Kč plus DPH  (95495Kč ) + možné vzniklé náklady na tmelení a výspravu prasklin. 
 
PRO   7 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE     0 
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3. Omítky v kostele hrazené z veřejné sbírky 
 
Na omítky do kostela nám přislíbil pomoc pan Stránský z Borovnice, byl si to přibližně zaměřit a spočítal nám dvě 
cenové nabídky, jednu se sanační omítkou a jednu s klasickou. Jelikož nám několika lidmi, kteří renovují památky, 
bylo doporučeno nepoužívat žádné moderní sanační omítky a udělat to klasickou cestou vápenného omítnutí, 
rozhodli jsme se dát na rady a vybrat si levnější variantu bez speciální sanační omítky. Cenová nabídka je na 
70 212 bez DPH, což s DPH vychází 84 957 Kč. Přesná částka však bude spočítána dle přesného množství m2 
Veškeré opravy na kostele jsou hrazeny z veřejné sbírky 
 
Usnesení 3/1/2024 
Zastupitelstvo obce schvaluje využití prostředků z veřejné sbírky na omítky v kostele dle cenové nabídky pana 
Stránského 
 
PRO    7 
PROTI     0 
ZDRŽEL SE   0 
 
 
 
4. Možnosti hybridní prodejny pro obec 

 
Občané byli dotázáni, jak jsou spokojeni s místní prodejnou, kdo tam nakupuje a kdo ne a proč, byl jim vysvětlen 
možný koncept hybridní prodejny, byli ujištěni, že prodejnu bude chtít zastupitelstvo určitě zachovat. Toto téma 
bude znovu otevřeno na příštím zasedání. 
 
 
 
5. Zalesňování 
 
V minulém roce a na začátku letošního byly vykáceny tři lokality z obecních lesů, které již byly dávno za 
produktivní fází života lesa. Pan lesní hospodář nám vypracoval plán výsadby pro jednotlivá stanoviště, v plánu je 
výsadba smíšených lesů, kde budou buky, javory, borovice, jedle, lípy, douglasky, modříny. Zalesnit je sice třeba 
v termínu do pěti let od kácení, ale chceme využít podpory na zalesňování a oplocenky, která nemusí trvat věčně a 
proto jsme se rozhodli osázet plochy hned v tomto roce. Cenové nabídky na všechny tři lokality jsou v souhrnné 
výši 797.330 Kč včetně DPH. Na dotacích bychom mohli získat zpět 330.000 Kč. 
Diskuze nebyla žádná 
 
Usnesení 4/1/2024 
Zastupitelstvo obce schvaluje 3 cenové nabídky na zalesnění vykácených lokalit v celkové výši 797.330 Kč 
 
PRO   7 
PROTI   0 
ZDRŽEL SE   0 
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6. Informace, diskuze 

 
Akce: 
 
MDŽ – čtvrtek 7.3. od 17:00 ve společenské místnosti na obecním úřadě.  Připravíme pro vás občerstvení a malou 
pozornost pro každou ženu  ;-) 
 
S blížícím jarem se začnou množit dotazy na nebezpečný a velkoobjemový odpad – už máme daný termín, tento 
rok proběhne sběr nebezpečného i velkoobjemového v jeden víkend a to 25.-26. května, podrobnosti budou 
zveřejněny včas na úřední desce a nástěnkách ;-) 
 
Info: 
 
Pan hospodský nás požádal, zda bychom nemohli pořídit vertikální žaluzie do oken. Zadala jsem rozměry do 
kalkulačky žaluzií a jednalo by se o investici nejméně 15 tisíc….se zastupitelstvem jsme o této možnosti 
diskutovali a jsme toho názoru, že takové žaluzie by nepřispěly k zútulnění prostoru, navíc by byly náročné na 
údržbu, protože ty se nedají hodit do pračky a vyprat. Takže za zastupitelstvo navrhujeme záclony a závěsy, které 
by se večer mohly zatáhnout. 
 
V průběhu jara bychom chtěli zažádat o dotaci na vybudování dětského hřiště, snad na příštím zasedání bychom 
vám mohli říct nějaké podrobnosti. 
 
V průběhu března začne zpracování studie o udržitelnosti vody, na kterou jsme žádali dotaci, takže pokud se okolo 
potoka či na loukách budou vyskytovat nějaké osoby, tak se nelekejte ;-) 
 
Balíkovna – uvažovali jsme o zřízení výdejního boxu pro zásilky, ale bohužel jsme pro ně malá obec. Další 
možností by byla Balíkovna od české pošty na úřadě, ale tam je nevýhoda, že jsem na úřadě sama a někdy 
plánovaně, někdy neplánovaně v kanceláři nejsem, musím něco zařídit v obci, mám jednání ve Dvoře, v Trutnově, 
v Hradci a nakonec by lidé byli více naštvaní než spokojení, když by si dvakrát šli vyzvednout balíček  a na 
dvěřích našli ceduli, že jsem mimo kancelář. 
 
 
Fotovoltaika – zjištovali jsme nejen pro obec, ale i pro domácnosti, jak to bude fungovat s nově diskutovanou 
sdílenou (komunitní) elektřinou. Budou existovat dvě možnosti – virtuální bateri (pro jedno odběrné místo, výroba 
a spotřeba není vázána časově) a nebo sdílení mezi objekty (mohou být dvě odběrná místa, ale výroba a spotřeba 
musí probíhat ve stejný čas, v rámci intervalu 15 minut). Takže námi uvažované řešení, že bychom na střeše OÚ 
vyráběli a večer spotřebovávali na veřejném osvětlení je nerealizovatelné. 
 
 
 
Diskuze, podněty 
 
 
Další náměty do diskuze již nebyly, a proto děkuji všem přítomným a ukončuji zasedání v čase 19:13. 
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Přehled usnesení z veřejného ustavujícího zasedání Zastupitelstva obce Borovnička konaného 
23.2.2024 
 
 
1/1/2024 
Zastupitelstvo obce schvaluje převod 500.000 Kč z běžného účtu u ČNB na vkladový spořící účet u ČS.  
PRO   7 
PROTI   0 
ZDRŽEL SE    0 
SCHVÁLENO 
 
2/1/2024 
Zastupitelstvo obce schvaluje výmalbu sálů v kulturním domě dle cenové nabídky od pana Koukola ve výši 78 922 
Kč plus DPH  (95495Kč ) + možné vzniklé náklady na tmelení a výspravu prasklin. 
PRO   7 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE     0 
SCHVÁLENO 
 
Usnesení 3/1/2024 
Zastupitelstvo obce schvaluje využití prostředků z veřejné sbírky na omítky v kostele dle cenové nabídky pana 
Stránského 
PRO    7 
PROTI     0 
ZDRŽEL SE   0 
SCHVÁLENO 
 
Usnesení 4/1/2024 
Zastupitelstvo obce schvaluje 3 cenové nabídky na zalesnění vykácených lokalit v celkové výši 797.330 Kč 
PRO   7 
PROTI   0 
ZDRŽEL SE   0 
SCHVÁLENO 
 
V Borovničce 27.2.2024 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
………………………………………    ……………………………………………….   ………………………………….. 
          Ing. Petra Macáková                  Jan Kadečka                        MUDr. Jana Danielová 
            (starostka obce)             (ověřovatel zápisu)                         (ověřovatelka zápisu) 


